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PROTOKÓŁ Nr XL/17 
z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 

na wniosek Burmistrza Pyrzyc 
zwołanej na dzień 21 sierpnia 2017 r. 

 
godzina rozpoczęcia – 08:02; 

godzina zamknięcia – 08:20; 

 

 

Do punktu 1 porządku 
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył obrady XL Sesji Rady Miejskiej 
w Pyrzycach. 
 Przywitał Panią Burmistrz wraz ze współpracownikami oraz Państwa 
Radnych zaproszonych na dzisiejszą sesję nadzwyczajną. 
 
W dniu 16 sierpnia 2017 r. wpłynął wniosek Burmistrz Pyrzyc o zwołanie sesji Rady 
Miejskiej w Pyrzycach wraz z proponowanym porządkiem obrad, który 
otrzymaliście Państwo w swoich materiałach. Zgodnie z art.20 ust. 3 ustawy z dnia 8 
marca 1990 r. o samorządzie gminnym zwołałem obrady XL sesji Rady Miejskiej na 
dzień dzisiejszy. 
 
 Na podstawie listy obecności stwierdził, iż na 15 Radnych obecnych jest 
9 radnych, nieobecni: 
- Radny Waldemar Lemiesz, 
- Radny Łukasz Michalski, 
- Radna Małgorzata Piotrowska, 
- Radny Jan Wojtasik, 
- Radny Jerzy Wroński, 
- Radny Mirosław Wyrodek, 
co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 
 Zaproszenie dla radnych o zwołaniu sesji stanowi zał. Nr 2 do protokołu; 
 Informacja o zwołaniu sesji stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 
 Wniosek Burmistrza o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad stanowi 
załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zwróciła się z prośbą o wprowadzenie do 
porządku obrad druku nr 387/17 – jest to projekt uchwały w sprawie zawarcia 
kolejnej umowy użyczenia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pyrzyce. 
Dotyczy to przedłużenia umowy na okres następnych sześciu lat świetlicy w Brzesku 
dla Spółdzielni Socjalnej „Brzoza”. 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zawarcia kolejnej umowy użyczenia 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pyrzyce (Druk Nr 387/17). 
 
Wynik głosowania: 
 Stan radnych na sali - 9; za - 9; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
Wniosek uzyskał akceptację Rady. Projekt uchwały został wprowadzony do 
porządku obrad jako 4 punkt. 
 

Do punktu 2 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy 
Pyrzyce na rok 2017 (Druk Nr 385/17). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 5 do protokołu.  
 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Zwiększamy kwotę planu dochodów budżetu 
i wydatków o  38.071,75 zł i te zwiększenia po stronie dochodów i wydatków 
przedstawiają się następująco: 
- Dz. 750, rozdz.75095 wprowadzamy kwotę 1.881,90 zł z tytułu kosztów 
kwalifikowalnych dla zapewnienia prawidłowej realizacji programu, który 
realizujemy przy udziale środków unijnych, tj.  „Aktualizacja Lokalnego Programu 
Rewitalizacji dla Gminy Pyrzyce” i po stronie wydatków również wprowadzamy tą 
kwotę.  
- Dz. 801, rozdz.80101 szkoły podstawowe - zwiększenie o kwotę 5.611,05 zł z tytułu 
odszkodowania od ubezpieczyciela, po stronie wydatków również wprowadzamy tą 
kwotę.   
- Dz. 801, rozdz.80104 przedszkola, zwiększenie o kwotę 22.227,20 zł z tytułu wpłat 
gmin za uczęszczanie dzieci z terenu innych gmin do szkół  Gminy Pyrzyce tj. kwota 
20.653,00 zł oraz z tytułu odszkodowania od ubezpieczyciela dla Przedszkola 
Publicznego nr 4 w Pyrzycach 1.574,20 zł. Te kwoty po stronie wydatków również 
wprowadzamy na przedszkola i jednostkę Przedszkola Publicznego nr 4. Oczywiście 
kwotę spływu z innych gmin przeznaczamy na zobowiązania dotyczące Gminy 
Kozielice i Gminy Stare Czarnowo z tytułu uczęszczania dzieci z terenu naszej gminy 
do gmin, które wymieniłam. 
- Dz. 926, rozdz.92604 zwiększenie OSiR o kwotę 8.351,60 zł z tytułu odszkodowania 
od ubezpieczyciela dla Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pyrzycach. 
 Przeniesienie wydatków jako zmniejszenie i zwiększenie wydatków 
w poszczególnych rozdziałach: 
- z Dz. 710, rozdz. 71004 - kwotę 209,10  zł z wydatków bieżących do Dz.750, 
ozdz.75095 na udział środków własnych w realizacji projektu „Aktualizacja 
Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Pyrzyce”. 
- z Dz. 754, rozdz.75412 - kwotę 1.400,00  zł z wydatków bieżących (dotacje) 
oraz z Dz. 758, rozdz.75814 - kwotę 14.000,00 zł z wydatków bieżących 
(świadczenia na rzecz osób fizycznych) do Dz.754, rozdz.75495 na zwiększenie 
wydatków bieżących celem zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów 
związanych z funkcjonowaniem i obsługą monitoringu wizyjnego. 
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- z Dz. 801, rozdz. 80195 (Oświata, pozostałe zadania) -  kwotę 753.000,00  zł 
z zadania „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej: Szkoły 
Podstawowej w Okunicy, Szkoły Podstawowej z OI im.Leonida Teligi w Pyrzycach, 
Pyrzyckiej Szkoły Muzycznej I stopnia” do: 
- Dz.600, rozdz.60016 (drogi gminne) kwotę 433.000,00 zł na zwiększenie wydatków 
majątkowych w zadaniu „Przebudowa ul. Słowackiego w Pyrzycach”. Z uwagi na to, 
że odbyło się drugie postępowanie przetargowe i na tę drogę brakuje kwoty 333.000 
zł, aby zakończyć postępowanie i rozstrzygnąć przetarg. Kwotę 100.000,00 zł 
przeznaczamy na wydatki bieżące w celu  utworzenia większej ilości miejsc 
postojowych na ul. Narutowicza.  
- Dz.801, rozdz.80132 kwotę 170.000,00 zł zwiększamy na remont dachu w budynku  
Pyrzyckiej Szkoły Muzycznej I stopnia polegającego w szczególności na wymianie 
pokrycia dachowego. Wymiana konieczna jest z uwagi na liczne przecieki oraz zły 
stan techniczny. 
- Dz.921, rozdz.92109 kwotę 150.000,00 zł na zwiększenie wydatków majątkowych 
w zadaniu „Przebudowa oraz remont świetlicy w miejscowości Mechowo”. Odbył 
się drugi przetarg i środki, które są zabezpieczone w budżecie nie pokrywają 
potrzeb, które wynikają ze złożonej oferty.  
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Tak jak Pani Skarbnik przedstawiła, jakie 
są zmiany, chciałabym zwrócić uwagę na najważniejsze rzeczy, czyli 2 zadania, które 
były planowane: zadanie ul. Słowackiego i Mechowo (remont świetlicy). Tak jak było 
powiedziane i Państwo macie w informacji, po dwukrotnych przetargach ceny 
wykonawstwa są tak wysokie, że w związku z tym musimy dokonać zwiększenia na 
tych zadaniach. Jak Państwo widzicie również Pyrzycka Szkoła Muzyczna, ponieważ 
nie otrzymaliśmy dofinansowania na termomodernizację wniosków, które 
złożyliśmy. Te dwa zadania dalej zostają, ponieważ został złożony protest 
i oczekujemy na decyzję,  jak również poszukujemy innych możliwości złożenia na 
termomodernizację z tych projektów, ale w związku z tym, że ten dach już jest 
w takim stanie, też są te środki wyodrębnione, aby dokonać, bo nie możemy już 
dłużej czekać. Także jeżeli będą tu jeszcze jakieś szczegółowe pytania to bardzo 
proszę. 
 
Radny Mariusz Majak – Mam pytanie odnoście monitoringu wizyjnego, czy 
przeniesienie środków w wysokości 14.000 zł wynika ze zwiększenia kosztów 
obsługi monitoringu?  
Pytanie drugie- ul. Narutowicza, przeznaczamy 100.000 zł na zwiększenie miejsc 
postojowych, ile miejsc postojowych za 100.000 zł uzyskamy? 
Pytanie trzecie - czy to zadanie obejmuje całość ul. Słowackiego, czy również tzw. 
odnogę, o której już dyskutowaliśmy podczas obrad kilku sesji Rady Miejskiej? 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zacznę od końca, tak jak Pan zauważył, 
tyle dyskutowaliśmy, więc tak jak było zatwierdzone to zadanie, tak zostaje z tą 
odnogą. 
Ul. Narutowicza – tu jest zwiększenie na wydatki bieżące, więc to nie jest samo 
100.000 zł tylko na zwiększenie miejsc postojowych na ul. Narutowicza, tych miejsc 
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będzie ponad 20 tak jak wynika z naszego projektu, a te 100.000 zł dotyczy 
remontów bieżących, bo jeszcze są pilne potrzeby w remontach bieżących. Cały czas 
muszą być łatane dziury i nie możemy pozostać do końca roku bez środków na 
remontach bieżących, ale też brakuje środków na tą modernizację i przygotowanie 
ul. Narutowicza, czyli zwiększenia miejsc postojowych. 
Natomiast monitoring – nie, nie zwiększyły się koszty, zostały na tym samym 
poziomie, nie mam informacji, żeby koszty były zwiększone. 
 
Radny Mariusz Majak – Chciałbym tylko krótkie sprostowanie, o ile pamiętam ul. 
Słowackiego pierwotnie była bez odnogi, dlatego to moje pytanie, tak też to zadanie 
zostało zatwierdzone przez Wysoką Radę.  Natomiast rozumiem, że zostało 
zwiększone o tą część i uważam, że to jest bardzo słuszna idea, nie można dzielić 
ulicy na dwie części. Jest całość ul. Słowackiego i uważam, że bardzo dobrze się stało, 
że teraz będziemy całość ulicy realizować. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Pierwotnie tak jak Pan podkreślał 
oczywiście, ale rozmawialiśmy na ten temat, wpływały wnioski mieszkańców, była 
ponowna analiza i przetarg już obejmował ten początek z tą odnogą, bo to nie jest 
jedyna taka odnoga, która będzie to nie jest całość ulicy Słowackiego, żebyśmy też 
pamiętali, tylko kawałek od ul. Sportowej za tą odnogą się kończy i zostaje nam 
jeszcze ostatni odcinek, który będziemy musieli dokończyć, najprawdopodobniej 
(jeżeli się uda i mam nadzieję) w roku następnym. Może coś jeszcze w tym roku się 
zmieni, ale na ten moment raczej nie. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Pyrzyce na rok 2017 (Druk Nr 
385/17). 
 
Wynik głosowania: 
 Stan radnych na sali - 9; za - 9; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały uzyskał akceptację Rady. Uchwała Nr XL/335/17 stanowi załącznik 
Nr 6 do protokołu. 
 

Do punktu 3 porządku 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Pyrzyce (Druk Nr 386/17). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 7 do protokołu.  
 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków –Tak jak zawsze mówię ten punkt dotyczący 
wieloletniej prognozy finansowej ma związek z dokonanymi przed chwilą zmianami 
w uchwale budżetowej, chodzi o duże zadanie termomodernizacyjne, zwiększyliśmy 
nakłady, więc zobowiązani jesteśmy również do zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej. 
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Nie wniesiono głosów w dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pyrzyce 
(Druk Nr 386/17). 
 
Wynik głosowania: 
 Stan radnych na sali - 9; za - 9; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały uzyskał akceptację Rady. Uchwała Nr XL/336/17 stanowi załącznik 
Nr 8 do protokołu. 

 
Do punktu 4 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zawarcia kolejnej umowy użyczenia 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pyrzyce (Druk Nr 387/17). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 9 do protokołu.  

 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Tak jak wprowadzałam na początku, 
dotyczy to przedłużenia umowy dla Spółdzielni Socjalnej „Brzoza” z Brzesku, jest 
obecna z nami Pani Prezes Krystyna Janowska. Spółdzielnia Socjalna „Brzoza” 
w Brzesku użycza świetlicę wiejską na rzecz prowadzenia spółdzielni socjalnej od 
2011 r. Tak jak Państwo macie tutaj wymienione, prowadzi przede wszystkim 
organizację wszelkiego rodzaju imprez, catering w tym również organizuje 
dożywianie dla szkoły podstawowej w Brzesku. W związku z tym, że umowa 
kończy się z końcem sierpnia i po analizie prawnej konieczna jest teraz zgoda Rady 
Miejskiej na przedłużenie tej umowy użyczenia w takiej samej formie w jakiej była, 
gdzie 90% kosztów utrzymania naszej świetlicy pokrywa Spółdzielnia „Brzoza”, 
natomiast 10% pokrywamy my i oczywiście mieszkańcy mogą korzystać, i świetlica 
jest zawsze dostępna wtedy, kiedy jest taka potrzeba. Jeżeli są pytania do mnie, czy 
do Pani Prezes to bardzo proszę.  
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zawarcia kolejnej umowy użyczenia nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Pyrzyce (Druk Nr 387/17). 
 
Wynik głosowania: 
 Stan radnych na sali - 9; za - 9; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały uzyskał akceptację Rady. Uchwała Nr XL/337/17 stanowi załącznik 
Nr 10 do protokołu. 

 
Do punktu 5 porządku 
 Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – W związku z wyczerpaniem porządku obrad 
dzisiejszej sesji, zamknął obrady XL 
 sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach. 
 
 

Protokołowała: 
Anna Piotrowska 
 
            Przewodniczący Rady 
 
                     Paweł Chyt 
 


